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Rapportering intergemeentelijke samenwerkingsverbanden  -  Klachten

Artikel 39 van het Gemeentedecreet bepaalt dat er in elke gemeente een commissie 
dient opgericht te worden die waakt over de afstemming van het gemeentelijk beleid op 
het beleid van de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden en verzelfstandigde 
agentschappen van de gemeente. De gemeente kan hiertoe ofwel een aparte commissie 
oprichten, ofwel integreert zij deze taak in de verschillende bestaande commissies.

Artikel 53 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking stelt: “De op 
voordracht van de deelnemende gemeenten en provincies benoemde bestuurders 
brengen minstens tweemaal per jaar tijdens een openbare vergadering van de 
gemeenteraad of van de provincieraad die hen heeft voorgedragen, verslag uit over de 
uitoefening van hun mandaat en verstrekken toelichting bij het beleid van de 
dienstverlenende of opdrachthoudende vereniging. In de gemeenten en de provincies die 
geen bestuurder hebben voorgedragen of waarvan de voorgedragen kandidaat niet is 
benoemd, wordt in dezelfde omstandigheden de toelichting verstrekt door de voorzitter 
van de raad van bestuur of de door de voorzitter daartoe gedelegeerde bestuurder.”

1. Hoeveel klachten ontvingen het Agentschap Binnenlands Bestuur, de 
provinciegouverneurs of de minister van Binnenlands Bestuur de afgelopen drie jaar 
met betrekking tot artikel 39 van het Gemeentedecreet? Graag een geannualiseerd 
overzicht met aanduiding van de aard van de klacht. 

2. Hoeveel klachten ontvingen het Agentschap Binnenlands Bestuur, de 
provinciegouverneurs of de minister van Binnenlands Bestuur de afgelopen drie jaar 
met betrekking tot de rapportering van de door de gemeenteraad afgevaardigde 
bestuurders in intergemeentelijke samenwerkingsverbanden? Graag een 
geannualiseerd overzicht met aanduiding van de aard van de klacht. 

3. Hoeveel klachten ontvingen het Agentschap Binnenlands Bestuur, de 
provinciegouverneurs of de minister van Binnenlands Bestuur de afgelopen drie jaar 
met betrekking tot de verplichte toelichting verstrekt door de voorzitter van de raad 
van bestuur of de door de voorzitter daartoe gedelegeerde bestuurder aan de 
gemeenteraad van die gemeenten die geen eigen vertegenwoordiger in deze raad 
van bestuur hebben?   
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van BERT MAERTENS

1. In 2013 werden twee klachten ingediend door gemeenteraadsleden omdat nog geen 
commissie werd opgericht. In 2014 werd 1 klacht ingediend omdat nog geen 
commissie werd opgericht en 1 klacht omdat een commissie werd afgeschaft. Nadien 
werden geen klachten meer ontvangen over de oprichting van een aparte commissie 
of de integratie van de taak in een bestaande commissie. 
Volledigheidshalve kan ik nog meedelen dat in 2014 en 2015 vier klachten werden 
ingediend over de werking van een opgerichte commissie, meer bepaald over 
laattijdige bijeenroeping, geen toegang tot de vergaderzaal en het uitbetalen van 
presentiegelden.

2. Zowel in 2014, 2015 als 2016 werd telkens één klacht ingediend door een 
gemeenteraadslid omdat er geen rapportering zou gebeurd zijn in de gemeenteraad 
door afgevaardigde bestuurders in de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden.

3. Hierover werden nog geen klachten ontvangen.


